

條款及細則

1. 顧客儲齊指定笑印數量並需自行貼於宣傳單張，可免費換領／換購「Pyrex 廚具及家電系列」其中一款
2. yuu 會員需於 yuu 應用程式以指定積分兌換產品獎賞兌換二維碼，再去惠康超級市場分店收銀處出示二維碼並以指定價錢進行換購。
3. 所有「Pyrex 廚具及家電系列」產品必須於 2022 年 3 月 16 日或之前換領/換購/購買，若逾期即告無效亦不會獲補發或延期(落馬洲及水泉澳邨地下分店不設換領/換購/購買)
4. 有關換領/換購/購買「Pyrex 廚具及家電系列」產品：購物滿\$60 可獲笑印一個，\$120 可獲兩個，如此類推，並以單一發票及折實價計算
5. 每次購買指定數量之「笑印精選」貨品可獲額外笑印，額外笑印之數量按推廣而定，並須購物滿\$60
6. 塑膠購物袋收費及其他服務費(包括送貨服務費等)不計算為購物金額
7. 恆生 enjoy Card 92 折優惠、其他優惠或優惠券不適用於任何換領/換購/購買「Pyrex 廚具及家電系列」
8. 購買購物現金/現金禮券、初生嬰兒配方奶粉(包括一號嬰兒奶粉)、流動電話儲值咭及預付咭、增值八達通、塑膠購物袋收費及任何送貨收費，均不獲派笑印
9. 笑印如有損壞、塗污以及影印本恕不接受
10. 使用「Market Place by Jasons 手機應用程式」或「yuu 應用程式」購物之顧客不獲派發笑印。
11. 所有換領／換購／購買「Pyrex 廚具及家電系列」手續，須於惠康超級市場分店辦理
12. 過去推廣活動之笑印將不適用於「Pyrex 廚具及家電系列」換購活動
13. 所有已換領／換購「Pyrex 廚具及家電系列」之笑印或 yuu 積分將不可退回
14. 所有換領／換購「Pyrex 廚具及家電系列」之指定金額不可獲笑印或 yuu 積分
15. 「Pyrex 廚具及家電系列」數量有限，換／售完即止
16. 產品一經換領/換購/購買，不可更換及退款
17. 已購買之貨品如需退貨或更換，笑印須一併退回惠康超級市場
18. 「Pyrex 廚具及家電系列」於中國製造
19. 「Pyrex 廚具及家電系列」之家電產品(雙層蒸煮盒及多功能減糖電飯煲)由換領／換購／購買當天起計 1 年保養(請保留收據正本作保養之用)。產品保養範圍包括產品於生產過程中造成的缺陷或損壞，並不包括任何產品在正常使用下之損耗、自然老化，或因意外、誤用、濫用或作商業用途而導致的損毀
20. 除換領／換購產品之顧客(包括換領／換購人之繼承人及受讓人)以外，並無其他人士有權按<合約(第三者權益)條例>強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益
21. 惠康超級市場有權隨時修改或取消優惠及條款，恕不另行通知
22. 如有任何爭議，惠康超級市場保留最終決定權
23. 須受其他 yuu 條款和細則約束

雙倍笑印優惠條款及細則

1. 「雙倍笑印」優惠只適用於 2021 年 12 月 11 日至 12 日並須購物滿\$350(以單一發票及折實價計算)
2. 「雙倍笑印」優惠不適用於購買「笑印精選」貨品所得的額外笑印，所得笑印數目，將會以折扣後或／及使用現金折扣後之消費金額計算

Terms and conditions

1. Customers need to stick the required number of Happy Stamp on promotion leaflet to redeem or purchase one item from the "Pyrex Cookware and Appliance Collection"
2. Members need to redeem Redemption QR code with selected Points in yuu App and resent the QR code with selected Price to redeem at any Wellcome supermarket cashier.
3. To redeem the "Pyrex Cookware and Appliance Collection" for free or at the special redemption price: one Happy Stamp for every \$60 spent, two Happy Stamp for \$120 spent, and so on. The Happy Stamp(s) will be given under single transaction and discounted price
4. For purchase of \$60 or above per receipt, extra Happy Stamp(s) will be given upon purchases of the designated amount of Bonus Buy Item(s). The number of extra Happy Stamps given depends on the promotion details
5. The Plastic Shopping Bag Charge and other service charge (including delivery charge etc.) are excluded from the spending requirement
6. Hang Seng enjoy Card 8% discount offer, other coupons or offers are not applicable to any redemption / purchase of "Pyrex Cookware and Appliance Collection"
7. No stamp will be given for the purchase of shopping / cash vouchers), infant milk formula powder (stage 1), mobile pre-paid SIM card and prepaid card, Octopus Card top-ups, charges on plastic shopping bags and any delivery charges.
8. Photocopied / damaged or altered Happy Stamps will not be accepted
9. Happy Stamp are not applicable to Market Place by Jasons App or yuu App.
10. All redemptions or purchases of "Pyrex Cookware and Appliance Collection" must be undertaken in person at a Wellcome Supermarket
11. Stamps from previous promotions are not applicable to the "Pyrex Cookware and Appliance Collection" redemption programme
12. No refund/product change/ Happy Stamp or yuu points refund will be allowed after "Pyrex Cookware and Appliance Collection" redemption/purchase
13. No Happy Stamp or yuu points will be given for "Pyrex Cookware and Appliance Collection" redemption/purchase's required amount
14. Quantities of the "Pyrex Cookware and Appliance Collection" are limited and the offer is valid while stocks last
15. Happy Stamp that have been used for the redemption of the "Pyrex Cookware and Appliance Collection" will not be returned to customers
16. In the event of product refunds, Happy Stamps must be returned to Wellcome Supermarket
17. "Pyrex Cookware and Appliance Collection" are made in China
18. For appliance products (Electric Lunch Box and Multi-function Sugar Reduction Rice Cooker) of "Pyrex Cookware and Appliance Collection" are under 1-year warranty from the date of redemption/purchase (Please retain original receipt for warranty purpose)
19. No person other than the customer who makes the redemption or purchases (which includes the successors and assigns of the customer who makes the redemption or purchases) shall have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance of Hong Kong to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions
20. Wellcome Supermarket reserves the right to amend or alter the above offer or these terms and conditions at any time and without prior notice
21. In case of dispute, the decision of Wellcome Supermarket is final and binding
22. Other yuu Terms & Conditions apply.

Double Stamps Promotion Terms and conditions

1. "Double Stamps" will be given with 11-12 December 2021 purchases of \$350 or above upon single transaction and discounted price
2. "Double Stamps" Promotions are not applicable to the extra stamps received from purchasing Bonus Buy Items. The number of Happy Stamps given will be based on the transaction amount after discount and/or after cash payment discount.